
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 947
van FRANCESCO VANDERJEUGD
datum: 28 maart 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Fipronil  -  Vernietiging mest

In de nasleep van de fipronilcrisis staat het Federaal Agentschap voor de 
Voedselveiligheid (FAVV) in contact met de gewestelijke overheden in het kader van de 
problematiek van de vernietiging van de besmette levensmiddelen en de vernietiging van 
de besmette mest (categorie 1-product). De minister van Landbouw voorzag in haar 
steunmaatregelen tussenkomsten in de kosten voor de vernietiging van de 
gecontamineerde mest. 

1. Hoeveel gecontamineerde mest werd naar aanleiding van de fipronilcrisis inmiddels 
verbrand?

2. Hoeveel van die gecontamineerde mest werd in het Vlaamse Gewest verbrand en 
hoeveel in een gespecialiseerde installatie in het Nederlandse Moerdijk?

3. Van hoeveel bedrijven was die gecontamineerde mest afkomstig?

4. Hoeveel bedraagt de tussenkomst in de kosten van Vlaanderen op dit ogenblik?

5. Aan hoeveel bedrijven heeft de Vlaamse overheid de operationele kosten voor de 
verbranding van de gecontamineerde mest terugbetaald?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Ben Weyts (947), Joke Schauvliege (409).



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 947 van 28 maart 2018
van FRANCESCO VANDERJEUGD

Het gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door Joke Schauvliege, Vlaams 
minister van Omgeving, Natuur en Landbouw.


